
 

 

Klub chovatelů anglonubijských koz 
 

Zápis z řádné členské schůze, 
která se konala 26.1.2025 v 18:00 hod. online přes aplikaci Teams. 

 

Přítomni: 7 / Naďa Kroupová, Michal Chmel, Martin Neuwirth, Mirka Hlaváčková, Vanda    
Krivánková, Martin Balcar, Oksana Shakina 

Hosté: 3 / Ing. Ladislav Strnad,  Iva Balcarová, p. Shakin 

 

Program: 

1) Zahájení, přivítání 
2) Prezence, určení zapisovatele, ověřovatele 
3) Hlasování o schválení programu 
4) Diskuze 
5) Závěr a rozloučení 

 

1.      Schůzi v 18:00 přivítáním přítomných zahájila Naďa Kroupová 
2.      Po provedení prezence byla určena Naďa Kroupová jako zapisovatel a Martin Neuwirth 

jako ověřovatel zápisu. Pro: 7 členu, Proti: 0 členů, nikdo se nezdržel  
3.      Kontrola užitkovosti  

• Jednohlasně jsme se dohodli, že stanovená současná hraniční průměrná 
hodnota bílkoviny 6 % je vysoká. Na předchozí schůzi byla odhlasována hraniční 
hodnota průměru bílkoviny za 3 odběry v KU 5,5 %, ale konečná hodnota bude 
stanovena na základě výsledků studie, kterou provádí Ing. Mátlová.  

• Žádáme o nahlížení do výsledků průběžného měření KU pro případnou eliminaci 
chyb  

• Žádáme o posunutí posledního měření v KU nad 200 dní. 
4.      Z diskuze vyplynulo, že trvá zájem o označování zvířat podkožními čipy, s tím, že by se 

určitě našlo místo, které nepodléhá jatečnímu zpracování (na hlavě u upnutí ucha).  
     Také by byl zájem o přebonitovávání starších zvířat a o prodloužení termínu pro 
bonitaci, popřípadě o určení neomezené horní hranice věku zvířete. 



     Michal Chmel navrhl, že každou poslední neděli v měsíci od 20:00 hod. můžeme dělat 
on-line setkání přes aplikaci Teams, o což členové projevili zájem. K tomuto bude 
vytvořen a rozeslán link všem členům Klubu AN koz.  
     Byli jsme rádi, že se schůze také zůčastnil Ing. Strnad, protože na spoustu otázek 
ihned odpověděl. Link na další setkání bude zaslán i jemu a pokud bude mít čas a chuť, 
oceníme jeho účast. 

5. Ve 20:00 hod. Naďa Kroupová poděkovala všem přítomným za příjemné setkání a schůzi 
ukončila. 
 
 
 
 

V Budilově, dne 26.1.2025 

 

 

Předseda :  Naďa Kroupová 
 
 
 
Zapisovatel zápisu :  Naďa Kroupová 
 
 
 
Ověřovatel zápisu :  Martin Neuwirth  

 

 


